
 
Bollnäs Bouleklubb (BLK) Protokoll 

 2022-11-17 
 

Tid kl 16.00 
Plats Mejeriet 
Närvarande Jahn Radgren, Ulf Eriksson, Inge Pettersson, Mats Granqvist, 
                       Yvonne Hedrén och Kjell Berglin.  
Ej närvarande: Marianne Rahm 
 

§ 1 Mötets öppnande 
0rdförande hälsade välkommen och förklarar mötet öppnat.  

 
§ 2a Dagordningen godkändes. 
 

§ 2b Val av justerare 
 Mats Granqvist utsågs att justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Föregående protokoll gicks igenom. Inga kommentarer. 
 
§ 4 Rapporter, inkomna skrivelser 

Skrivelse från Riksförbundet HjärtLung Bollnäs-Ovanåker där de meddelar att de 
ger oss bidrag med 5000 kr till inköp av hjärtstartare. 

 
§ 5 Ekonomi 
 Swish och plusgiro fungerar nu ännu bättre efter kontakt med banken meddelar 

kassören. 
 
 § 6 Tävlingar 

Lucia-cupen spelas den 10 december.  
 

                   § 7 Brevlåda, frågor 
 Målning av långa ytterväggen - Tvättas först och målas vit (färg finns). 

Sätta upp mätband vid varje bana – Nej, det tillhör den personliga utrustningen. 
Det finns ett längre måttband i skrivbordet. 

 Markera metrar p sarger och snören – Nej 
 Plast- och pappersåtervinning i köket – Klart. 

Uppdatera telefonlistan – Vi förstår inte problemet (felaktiga eller saknade 
nummer?)  
   

§ 8 Övriga frågor 
Ett förslag om att vi skulle kunna bjuda in närliggande bouleföreningar till en 
tävling under inomhussäsongen togs upp och vi försöker ordna det i början av 
nästa år. 

   
§ 9 Nästa möte.  
  Nästa styrelsemöte blir den 12/1 2023 kl 16.00 på Mejeriet.  

 
 
§ 10 Avslutning. 
 
 
 
Jahn Radgren Inge Pettersson Mats Granqvist 
ordförande                            sekreterare                            justerare 


